



Le 1 novembre 2024

**À tous les chers clients de Globe Commercial Products:**

Globe Commercial Products a été en mesure de maintenir ses prix et d'éviter une augmentation générale des prix depuis février 2022. Malheureusement, les coûts des matières premières et du carburant ont considérablement augmenté au cours des deux dernières années et demie.

Globe Commercial Products n'est pas à l'abri de cette inflation et procédera à une légère augmentation de prix de 4 % en moyenne à compter du 1er janvier 2025. Les augmentations ne s'appliqueront qu'aux produits les plus touchés par ces pressions inflationnistes et seront maintenues à un strict minimum.

De nombreux articles resteront inchangés, comme la centaine de nouveaux produits que nous avons lancés au cours des 12 derniers mois, et certains connaîtront des baisses de prix.

Au cours des 30 prochains jours, votre représentant commercial Globe vous fournira une liste détaillée des nouveaux prix. Tous les prix contractuels seront également soumis à ces augmentations. Votre représentant commercial Globe vous contactera pour vous donner plus de détails.

Merci pour votre soutien et votre collaboration continus.

Ian Wilson  
Président



November 1st, 2024

**To All Valued Customers of Globe Commercial Products:**

Globe Commercial Products has been able to hold pricing and avoid a broad based price increase since February 2022. Unfortunately, raw material costs and fuel costs have dramatically increased over the past 2.5 years.

Globe Commercial Products is not immune to this inflation and will be taking a small price increase with an average of 4% effective January 1st, 2025. Increases will only apply to the products most affected by these inflationary pressures and be kept to an absolute minimum. Many items will not change such as the 100+ new items we have launched in the past 12 months, and some items will have decreases.

Over the next 30 days your Globe Commercial Sales Rep will provide a detailed product listing of the new prices. Any contract pricing will be subject to the increases also. Your Globe Commercial Account Rep will be reaching out to you with more details.

Globe will continuously seek ways to minimize costs and pass along those savings to our customers. We will continue to work to ensure a healthy business environment for you and your customers going forward.

Thank you for your continued support and co-operation.

Ian Wilson  
President